



Protokoll från avdelningsstyrelsemöte

Datum: 2023-12-13—2023-12-14
Plats: Norrköping, videorum vintern

Deltagare:

Sanna Norblad, ordförande	Alena Barzngi, vice ordförande
Magnus Blomqvist, studieorganisatör	Anna Ahnlund, ordinarie
Catharina Backelund, ordinarie	Christer Blom, ordinarie
Fredrik Bergman, ordinarie	Linda Ivung, ordinarie
Jessica Saverstam, ersättare (dag 1)	
Natalie Schröder, centralt HSO, (§ 7)	

Gäst: Maria Mindhammar, GD (dag 1)

Förhinder:

Linus Ohlson ordinarie, Mikael Vester ersättare, Joakim Skogner ersättare och Jessica Saverstam ersättare (dag 2).

§ 1 Mötets öppnande

Sanna hälsar alla välkomna och öppnar mötet. Mötet pausas kl. 13.30 då projektledare Sebastian Wetterberg ansluter för att informera om projektet Statens Servicecenter 2. Klockan 15.00 kommer GD att besöka oss och vi har en halvtimme med henne.

§ 2 Fastställande av dagordning och utse granskare

Dagordningen fastställs med följande tillägg under

- § 6, äskande Syd och Väst (Anna, Magnus)
- § 6, offert Arbetets Museum (Magnus)
- § 8, styrelseutveckling (Sanna)

Alena utses till granskare av protokollet.

§ 3 Föregående mötesprotokoll, 2023-09

Genomgång av föregående protokoll. Protokollet läggs till handlingarna.

§ 4 Rapporter från verksamheten

Sektion Väst har haft förhandling i fredags gällande nya löner enl. RALS §9.

Styrelsen diskuterar kring språkbruket kompetensväxling som används numera i stället för tidig omställning, frågan är lyft till HR. Det kan misstolkas av personalen vad som avses.

Sanna informerar om förhandlingen gällande myndighetens verksamhetsplan i fredags.



Anna informerar kort om schemaändringar på förvaren och styrelsen diskuterar v2. Den 16-17 januari är det möte med rättsväsendenätverket i förbundets lokaler, Stockholm. Styrelsen beslutar att Sanna, Anna, Fredrik och Christer deltar från oss.

Christer redogör kort gällande hans roll i PAN.

Sanna informerar kring LOM-ansökningar som har gjorts under året. Nästan 75 miljoner kronor finns och ca 500 000 kr är förbrukat sista kvartalet. Idag avsätts 0,3% av lönesumman men från januari 2024 kommer det bara bli 0,2 % som avsätts till lokalt omställningsmedel.

§ 5 RALS

Magnus redogör gällande status i lönerevisionen. Listorna har inkommit likaså förslag på förhandlingsdatum för de traditionella förhandlingarna. Avstämningsmöten bokas upp nästa vecka för de som kommer sitta vid förhandlingsbordet.

Sektionerna påminner de medlemmar som inte skickat in underlag, att göra det.

Underlag inför 4 parts samtal har börjat komma in. Sektionerna kommer delta parallellt i dessa samtal. Fördelning av samtal kan ske vid behov mellan sektionerna.

§ 6 Ekonomi

Catharina redogör för ekonomin som är fortsatt god.

Fortsatt dialog om placering av pengar tas på januari mötet.

Anna beskriver sektion Syds inskickade äskande på 6 000 kr och Magnus beskriver sektion Västs äskande på 5 000 kr.

Beslut: Styrelsen beslutar att bevilja båda sektionernas äskande och Catharina gör en överföring efter mötet.

Styrelsen för diskussion kring anslag för kommande år och planerade aktiviteter som kan medföra att pengarna inte räcker till. Magnus tar upp frågan om möjlighet till att äska mer pengar vid en särskild aktivitet. Styrelsen är överens om att sektionerna kan äska pengar under året om behov uppstår. Äskandet ska lämnas in skriftligt med motivering till avdelningen.

Magnus redogör kring inkommen offert från Arbetets Museum, för kommande sektionsdagar.

Beslut: Styrelsen beslutar att anta offerten samt att stå för kost och logi, under sektionsdagarna.

§ 7 Arbetsmiljö

Styrelsen diskuterar aktuella frågor tillsammans med CHSO, Natalie Schröder.

Sanna informerar kring de diskussioner som förts med arbetsmiljöexpert Maria Johansson gällande själva frågebatteriet i den myndighetsövergripande medarbetarundersökningen samt att frågorna kan tolkas olika.



Styrelsen pratar kring uppföljning av kränkande särbehandling, inom regioner och avdelningar. Under nästa år kommer en satsning ske angående hur/vad och av vem dessa ska utredas av med mera.

Avdelningarna inom HK har skickat ut en kallelse till Arbetsmiljödag den 17 januari. Alena och Jessica deltar från oss.

ST arbetsmiljöprogram: Natalie, Jessica och Catharina visar ett bildspel gällande vad gruppen plockat ut att arbeta med inför kommande år. Fokus är kapitel tre. Styrelsen ger gruppen i uppdrag att arbeta vidare med att ta fram gemensamma förslag på strukturer för stöd och introduktion som är gemensamma för alla sektioner och även utforma rutiner/riktlinjer:

- för den interna hanteringen hur ST utser skyddsombud.
- för samarbete med skyddsombuden inför skyddskommittéer
- för sektionsträffar för både skyddsombud och arbetsplatsombud

Styrelsen ger Magnus i uppdrag att se över vilka utbildningar och eventuella arbetsmiljöföreläsningar (såsom Träffpunkt arbetsmiljö) som förbundet håller och som kan vara relevanta för skyddsombud och fackliga företrädare.

Styrelsen diskuterar skyddsområden, ordinarie och ersättande huvudskyddsombud. Förslag om att utse en ordinarie och en ersättare inom varje skyddsområde beslutas. Nytt möte med ATO är på fredag och möte med nuvarande huvudskyddsombud sker på måndag, då de vill lämna input på hur de ser på skyddsområdena m. m. Instruktionen är snart uppdaterad. Catharina fortsätter med textarbetet.

§ 8 Interna arbetet

Sektionsdagar- 22-23 april 2024 på Arbetets museum i Norrköping. Magnus har bokat lokalen och hotell. Innehållet planeras längre fram.

Styrelseutveckling 2024- Sanna har informerat Magnus Kron och en plan framåt ska göras. Ev. kan det ske på mötet i februari.

Nyhetsbrev / Hemsidan: Information skickas ut gällande arbetsgivarens svar på utbetalning av ny lön. Sektionerna påminns om att uppdatera sina hemsidor inför kommande årsmöten.

§ 9 Värkning

Catharina går igenom aktuella medlemssiffror enligt utskickat underlag. Medlemsantalet har minskat kraftigt i november. Styrelsen diskuterar kring vad det kan bero på och hur viktigt det är att ta kontakt med medlemmarna som begär utträde.

Synlighetsaktiviteter- Jessica får i uppdrag att se över förslag på gemensamma aktiviteter som kan göras nästa år, i alla sektioner.

§ 10 Övriga frågor

Inga övriga frågor.



§ 11 Nästa möte

2024-01-23_24 via Skype

§ 12 Mötets avslutande med reflektion

Sanna tackar alla för deltagandet och avslutar mötet.

Sanna Norblad
Ordförande

Catharina Backelund
Sekreterare